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Διάταξη Σύνοψης Αποφάσεων 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΤΗΣ 13ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣ ΤΟΥ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΤΟΥ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΚΥΠΡΟΥ  

ΠΟΥ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ΣΤΙΣ 14 ΜΑΙΟΥ 2012 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

Καθ. Ελπίδα Κεραυνού Παπαηλιού, Πρύτανης 

Καθ. Ανδρέας Αναγιωτός, Αντιπρύτανης Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης 

Καθ. Τούλα Ονουφρίου, Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων 

Δρ. Ανδρέας Μαλλούππας, Διευθυντής Διοίκησης και Οικονομικών 

 

 

 

 

 
Τήρηση Πρακτικών 

Ρόδια Πατσαλίδου, Λειτουργός - Γραφείο ΔΔΟ 

 

 

Α/Α ΛΕΠΤΟΜΕΡΕΙΕΣ ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

13/ΠΣ/2.1 Η Πρύτανης ενημέρωσε το ΠΣ αναφορικά με επιστολή που έλαβε από 
την Ελεγκτική Υπηρεσία της Δημοκρατίας, ημερομηνίας 8 Μαΐου 2012, 

με θέμα «Έδρα του Τμήματος Νοσηλευτικής της Σχολής Επιστημών 

Υγείας του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου Κύπρου». 

 

Η Πρύτανης ανέλαβε να ετοιμάσει απαντητική επιστολή προς την 

Ελεγκτική Υπηρεσία στην οποία να δίνει τα στοιχεία που έχουν 

ζητηθεί.  Η εν λόγω αλληλογραφία με την Ελεγκτική Υπηρεσία θα 

κοινοποιηθεί στη Σύγκλητο, στο Συμβούλιο και στο Τμήμα 

Νοσηλευτικής για δική της ενημέρωση.  

 

 
 

 

 

 

Πρύτανης 

 
 

 

 

 

Άμεσα 

 

 

13/ΠΣ/3.1 

 

Ο ΔΔΟ ενημέρωσε το ΠΣ αναφορικά με πληροφόρηση που είχε, από 

το Πανεπιστήμιο Κύπρου, σε σχέση με την πολιτική που ακολουθούν 

για την επιλογή των ξενοδοχείων, με τα οποία συνεργάζονται, για 

κάλυψη των διαφόρων αναγκών διαμονής/φιλοξενίας που 

προκύπτουν.  Το Πανεπιστήμιο Κύπρου δεν ακολουθεί τη διαδικασία 

των προσφορών αλλά πηγαίνει με απευθείας ανάθεση στα ξενοδοχεία 

Hilton και Hilton Park. 

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως η Επιτροπή Προσφορών, ενημερωθεί 

σχετικά με την πολιτική που ακολουθεί το Πανεπιστήμιο Κύπρου, 

ώστε σε μεταγενέστερο στάδιο, να εξετασθεί, κατά πόσο η πρακτική 

αυτή μπορεί να εφαρμοστεί και από το ΤΕΠΑΚ.   

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως εισηγηθεί στην Επιτροπή Προσφορών να 

εγκρίνει την προκήρυξη της προσφοράς για το εν λόγω θέμα, αλλά να 
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μην προχωρήσει άμεσα στην δημοσίευσή της για εκδήλωση 

ενδιαφέροντος, μέχρι να ενημερωθεί σχετικά η Διαχειριστική 

Επιτροπή του Συμβουλίου.  

 

13/ΠΣ/3.2 Το ΠΣ έλαβε γνώση των διδακτικών υποχρεώσεων των μελών ΔΕΠ 

για το Εαρινό Εξάμηνο 2012/2013, που είχε ζητήσει από το Τμήμα 

Εμπορίου Χρηματοοικονομικών και Ναυτιλίας, ώστε να μπορέσει να 

προχωρήσει στην έγκριση των προτάσεων του Τμήματος, για κάλυψη 

των διδακτικών αναγκών από εξωτερικούς διδάσκοντες, που αφορούν 

στο Φθινοπωρινό εξάμηνο 2012/2013. 

Το ΠΣ ενέκρινε τις προτάσεις του Τμήματος για κάλυψη των 

διδακτικών αναγκών από εξωτερικούς διδάσκοντες που αφορούν στο 

Φθινοπωρινό Εξάμηνο 2012/2013. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Π. Θεοδοσίου 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/5.1 
 

Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος που ετοιμάστηκε από τον Ανώτερο 
Λειτουργό Πανεπιστημίου, Ενταγμένο Επίκουρο Καθηγητή, Σ. 

Σαββίδη, του Τμήματος Νοσηλευτικής, με θέμα «Πληρωμές Μεντόρων 

του Τμήματος Νοσηλευτικής για το Εαρινό Εξάμηνο 2011-2012», μετά 

από αίτημα του ΠΣ κατά την 5η Συνεδρία του, για κατάθεση από το 

Τμήμα Νοσηλευτικής, με την λήξη του εξαμήνου, ονομαστικού 

καταλόγου με τις δεδουλευμένες ώρες και αμοιβή ανά Μέντορα. 

 

Το ΠΣ ενέκρινε τη πληρωμή των Μεντόρων, σύμφωνα με τα ποσά που 

αναγράφονται στους επισυναπτόμενους πίνακες στο παράρτημα 5.1. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Λογιστήριο/ 
Σ. Σαββίδης 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/5.2 Το ΠΣ ενέκρινε την ανανέωση της σύμβασης απασχόλησης του κ. 

Ιάκωβου Αναστασίου, Ερευνητικού Συνεργάτη στο Τμήμα Γεωπονικών 

Επιστημών, Βιοτεχνολογίας και Επιστήμης Τροφίμων, στο γνωστικό 

αντικείμενο «Γεωργική Μικροβιολογία», στο πλαίσιο της Εναρκτήριας 

Χρηματοδότησης του Επίκουρου Καθηγητή Δημήτρη Τσάλτα. 

Κ. Χόππας 
 
 
 
 
 
  

Άμεσα 

13/ΠΣ/5.3 

 

Το ΠΣ ενέκρινε την απασχόληση του Δρ. Γιώργου Χατζησάββα, στη 

θέση του  Ερευνητικού Συνεργάτη στο Τμήμα Μηχανολόγων 

Μηχανικών και Επιστήμης και Μηχανικής Υλικών, με εξαίρεση από τη 

διαδικασία προκήρυξης θέσης λόγω τεκμηριωμένης εισήγησης, σε 

ερευνητικό πρόγραμμα του Ι.Π.Ε. με αρ. πρωτοκόλλου ΝΕΑ 

ΥΠΟΔΟΜΗ/ΣΤΡΑΤΗ/0308/04, με υπεύθυνο έργου τον Καθηγητή 

Παντελή Κελίρη στο γνωστικό αντικείμενο «Υπολογιστική και 

Προσομοιωτική Επιστήμη Υλικών στο θέμα Νανοδομές και 

Νανοϋλικά».  

 

Κ. Χόππας 
 
 

Άμεσα 

13/ΠΣ/5.4 Το ΠΣ ενέκρινε την απασχόληση της κ. Χριστίνας Βασιλείου, στη θέση 

της   Ερευνητικής Συνεργάτιδας στο Πολυμέσων και Γραφικών 

Τεχνών, μέσω της διαδικασίας προκήρυξης θέσης, στο γνωστικό 

αντικείμενο «Technology Enhanced Learning and Collaboration 

Spaces», στο πλαίσιο της Εναρκτήριας Χρηματοδότησης της 

Λέκτορος Άντρης Ιωάννου. 

Κ. Χόππας 
 

Άμεσα 
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13/ΠΣ/5.5 Το ΠΣ ενέκρινε την απασχόληση του Δρ. Ρένου Βότση, στη θέση του  

Ερευνητικού Συνεργάτη στο Τμήμα Πολιτικών Μηχανικών και 

Μηχανικών Γεωπληροφορικής, με εξαίρεση από τη διαδικασία 

προκήρυξης θέσης λόγω τεκμηριωμένης εισήγησης, σε ερευνητικό 

πρόγραμμα του Ι.Π.Ε. με αρ. πρωτοκόλλου 

ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑ/ΕΝΕΡΓΕΙΑ/0609(ΒΙΕ)/11, με υπεύθυνη έργου την 

Αντιπρύτανη Ακαδημαϊκών Υποθέσεων Καθ. Τούλα Ονουφρίου στο 

γνωστικό αντικείμενο «Development of a handheld thermal imaging 

device for inspection of structures».  

 

Κ. Χόππας  Άμεσα 

13/ΠΣ/6 Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος του Λειτουργού Ασφάλειας και 

Υγείας της ΥΔΠ, με θέμα «Αίτημα Δήμου Λεμεσού για καθημερινό 

καθαρισμό του Θεατρικού Μουσείου Κύπρου στο χώρο του Δημοτικού 

Πολιτιστικού Κέντρου “Πάνος Σολομωνίδης”».  

 

Η ΥΔΠ εισηγείται όπως το ΤΕΠΑΚ αποδεχτεί το πιο πάνω αίτημα του 

Δήμου Λεμεσού, το οποίο δεν θα επιβαρύνει σημαντικά τον 

προϋπολογισμό της Σύμβασης, στα πλαίσια της καλής συνεργασίας 

του Πανεπιστημίου με το Δήμο ενόψει και του γεγονότος ότι το «Πάνος 

Σολομωνίδης» έχει παραχωρηθεί δωρεάν στο Πανεπιστήμιο. 

 
Το ΠΣ αποφάσισε όπως υιοθετήσει την εισήγηση της ΥΔΠ και 

ενέκρινε το αίτημα.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ζ. Αχιλλίδης/ 
Αιμ. Αντωνίου 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Άμεσα 

13/ΠΣ/7 Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος του ΔΔΟ προς την Επιτροπή 

Ελέγχου, ημερομηνίας 26 Απριλίου 2012, με θέμα «Ασφάλεια 

(Security) Λογισμικών Συστημάτων».   

 

Ο ΔΔΟ αναφέρει ότι το Πανεπιστήμιο στα πλαίσια του Ηλεκτρονικού 
Πανεπιστημίου (e-University), θα πρέπει να μεριμνήσει ώστε να 

υπάρξει η απαραίτητη υποδομή στην  διασφάλιση του απορρήτου των 

επικοινωνιών και των προσωπικών δεδομένων.   Η ασφάλεια 

(security) των ηλεκτρονικών συστημάτων και η προστασία των 

χρηστών και πληροφοριών να μπορεί να ελέγχεται από ανεξάρτητο 

άτομο(α), εσωτερικά ή/και εξωτερικά. 

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως ζητήσει από την ΥΣΠΤ να το ενημερώσει σε 

επόμενη Συνεδρία του, για την αναθεωρημένη πολιτική ασφάλειας 

(security policy), των λογισμικών συστημάτων του Πανεπιστημίου. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Φ. Φιλίππου 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

 

13/ΠΣ/8 Το ΠΣ έλαβε γνώση επιστολής από το Υπουργείο Οικονομικών, 

ημερομηνίας 23 Απριλίου 2012, με θέμα «Αριθμός των 

Προσφερόμενων θέσεων σε Εισακτέους Προπτυχιακούς Φοιτητές στο 

Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο Κύπρου για το Ακαδημαϊκό Έτος 2012-

2013». 
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13/ΠΣ/9  Το ΠΣ  έλαβε γνώση επιστολής του Υπουργείου Παιδείας και 

Πολιτισμού,  ημερομηνίας 25 Απριλίου 2012, με θέμα «Διορισμός 

μελών της Συμβουλευτικής Επιτροπής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

(ΣΕΤΕ)».  Η εν λόγω Επιτροπή είναι υπεύθυνη να δίνει γνωματεύσεις 

στον Υπουργό Παιδείας και Πολιτισμού που αφορούν στην εγγραφή 

μιας νέας ιδιωτικής σχολής τριτοβάθμιας εκπαίδευσης ή στην έγγραφή 

νέων κλάδων σπουδών, σε τέτοιες σχολές.  

 

Το Υπουργείο ζητά όπως το Πανεπιστήμιο υποδείξει δύο άτομα που 

θα μπορούσαν να συμμετάσχουν στην πιο πάνω Επιτροπή.  Ο 

Υπουργός Παιδείας και Πολιτισμού θα έχει τη δυνατότητα επιλογής 

του ενός εκ των δύο ατόμων.   

 
Το ΠΣ αποφάσισε όπως εισηγηθεί προς το Υπουργείο τους Αναπλ. 

Καθηγητές, Ανδρέα Λανίτη, στο Τμήμα Πολυμέσων και Γραφικών 

Τεχνών και Φώτη Παναγίδη, στο Τμήμα Εμπορίου, 

Χρηματοικονομικών και Ναυτιλίας, με την προϋπόθεση ότι η πρόταση 

του Πρυτανικού τους βρίσκει σύμφωνους.    

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Γραμματεία ΠΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Άμεσα 

 

13/ΠΣ/10 Το ΠΣ  έλαβε γνώση επιστολής από το Δήμο Χανίων ημερομηνίας 24 

Απριλίου 2012, με θέμα «Προσφορά Βιβλίων στην Βιβλιοθήκη του 
Κ.Α.Μ». 

 

Το Κέντρο Αρχιτεκτονικής Μεσογείου (Κ.Α.Μ.) έχει ξεκινήσει μια 

προσπάθεια για δημιουργία βιβλιοθήκης σε ένα ειδικά διαμορφωμένο 

χώρο του, η οποία θα αποτελέσει χώρο μελέτης βιβλίων που 

σχετίζονται με την Αρχιτεκτονική –συναφείς Τέχνες και γενικότερα με 

την Ιστορία και την Φιλοσοφία της Τέχνης.  Ως εκ τούτου το Κ.Α.Μ. 

ζητά από το ΤΕΠΑΚ οποιαδήποτε προσφορά σχετικών με τα πιο 

πάνω θέματα βιβλίων.   

 

Το ΠΣ αποφάσισε να προωθήσει την εν λόγω επιστολή στο Διευθυντή 

Βιβλιοθήκης, ώστε να διερευνήσει κατά πόσον το Πανεπιστήμιο έχει 

σχετικό υλικό το οποίο δεν τυγχάνει χρήσης, και το οποίο θα 

μπορούσε να δωριθεί στο Κ.Α.Μ. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Μ. Ζέρβας 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/11  Το ΠΣ έλαβε γνώση απαντητικής επιστολής του Δήμου Λεμεσού, 

ημερομηνίας 23 Απριλίου 2012, με θέμα «Προβλήματα στην εύρυθμη 

λειτουργία του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου Κύπρου», η οποία είχε 

σταλεί στον Προϊστάμενο ΥΔΠ.  Ορισμένα από τα θέματα που 

αναφέρονται στην επιστολή τυγχάνουν ήδη χειρισμού από τη 

Διαχειριστική Επιτροπή του Συμβουλίου.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

13/ΠΣ/12 Το ΠΣ έλαβε γνώση επιστολής από το Υπουργείο Παιδείας και 

Πολιτισμού, ημερομηνίας 24 Απριλίου 2012, που αναφέρεται σε 

Εγκύκλιο Επιστολή με θέμα « Ο περί Συντάξεων Κρατικών 
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Αξιωματούχων (Γενικές Αρχές) Νόμος του 2011 (Ν.88(Ι)/2011)» και «Ο 

περί Συνταξιοδοτικών Ωφελημάτων των Κρατικών Υπαλλήλων και 

Υπαλλήλων του Ευρύτερου Δημόσιου Τομέα περιλαμβανομένων και 

των Αρχών Τοπικής Αυτοδιοίκησης (Διατάξεις Γενικής Εφαρμογής) 

Νόμος του 2011(Ν.113(Ι)/2011)». 

 

Οι Οργανισμοί οι οποίοι επεξεργάζονται τροποποίηση των 

συνταξιοδοτικών τους Κανονισμών ή των οποίων οι σχετικοί 

Κανονισμοί εκκρεμούν στη Νομική Υπηρεσία της Δημοκρατίας για 

νομοτεχνικό έλεγχο, ενδείκνυται να τους διαμορφώσουν ανάλογα, 

ώστε να εμπίπτουν με τις πρόνοιες της νέας Νομοθεσίας.  

 

Το ΠΣ αποφάσισε να παραπέμψει την εγκύκλιο επιστολή στους 
Νομικούς Συμβούλους, για να ληφθεί υπόψη στο πλαίσιο της 

ολοκλήρωσης των σχετικών Κανονισμών του Πανεπιστημίου, η οποία 

έχει ήδη ανατεθεί στον εξωτερικό Νομικό Σύμβουλο του 

Πανεπιστημίου με απόφαση της Διαχειριστικής Επιτροπής του 

Συμβουλίου. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Νομικοί Σύμβουλοι 
Πανεπιστημίου 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/13 Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος του Λειτουργού Αθλητισμού της 

ΥΣΦΜ, κ. Εύρου Δημοσθένους, ημερομηνίας 2 Μαΐου 2012, με θέμα 
«Ευρωπαϊκό Τουρνουά Φούτσαλ Μιλάνο 2012». 

 

Γίνεται εισήγηση όπως το Πανεπιστήμιο εγκρίνει κάλυψη διαμονής και 

διατροφής από το κεφάλαιο 315 «Αθλητικές Δραστηριότητες», 

νοουμένου ότι το ποσό δεν θα ξεπεράσει τις €5.500.  Το υπόλοιπο 

ποσό για εισιτήρια και μεταφορικά έχει καλυφθεί από τους φοιτητές ή 

και χορηγούς. 

 

Το συνολικό για το οποίο ζητείται έγκριση είναι:   

Αεροπορικά εισιτήρια για 4 άτομα – 2 συνοδούς και 2 άπορους 

φοιτητές  

Και  

Διαμονή και πλήρης διατροφή για 16 άτομα  για 6 διανυκτερεύσεις σε 

ξενοδοχείο των διοργανωτών. 

 

Το ΠΣ ενέκρινε το απαιτούμενο ποσό με την προϋπόθεση ότι ο 

Προϊστάμενος της ΥΣΦΜ είναι ενήμερος, και επιβεβαιώσει το ΠΣ, ότι 

υπάρχει το διαθέσιμο κονδύλι στο κεφάλαιο 315.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Β. Πρωτοπαπάς 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/14 Το ΠΣ έλαβε γνώση επιστολής του Δήμου Λεμεσού, ημερομηνίας 30 

Απριλίου 2012, με θέμα «Φύλαξη του Φυτίδειου Αθλητικού Κέντρου». 

 

Λόγω των πολλών βανδαλισμών που παρατηρούνται στο χώρο, η 

Δημοτική Γραμματέας και ο Λειτουργός Αθλητισμού της ΥΣΦΜ κ. 

Εύρος Δημοσθένους, μετά από μεταξύ τους συνάντηση, συμφώνησαν 
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όπως εισηγηθούν την τοποθέτηση φύλακα για όλο το εικοσιτετράωρο 

κατά τα Σαββατοκυρίακα.  Επίσης εισηγούνται, τις καθημερινές ο 

φύλακας να μένει στο χώρο μέχρι τις 7:30 αντί μέχρι τις 7:00 που ήταν 

η προηγούμενη διευθέτηση μέχρι να προσέλθουν οι υπάλληλοι του 

ΤΕΠΑΚ  στην εργασία τους.  Τέλος γίνεται πρόταση για καθαρισμό 

όλων των χώρων που έχουν μπογιατισθεί από αγνώστους και 

βρίσκεται στο χώρο που ελέγχεται από το Πανεπιστήμιο. 

 

Ο Δήμος ζητά την έγκρισή των πιο πάνω εισηγήσεων καθώς και 

δέσμευση του Πανεπιστημίου ότι θα αναλάβει το 50% της όλης 

δαπάνης. 

 

Το ΠΣ αποφάσισε ότι για να δώσει την έγκρισή του θα πρέπει να 
ενημερωθεί πρώτα για το ύψος του ποσού.  Το ΠΣ αποφάσισε όπως η 

επιστολή προωθηθεί στον Προϊστάμενο ΥΣΦΜ για τις δικές του 

εισηγήσεις.  Παράλληλα το ΠΣ θέλει να γνωρίζει πότε τελειώνει η 

Συμφωνία με το Φυτίδειο Αθλητικό Κέντρο και κατά πόσον η εν λόγω 

συμφωνία είναι συμφέρουσα προς το Πανεπιστήμιο και εξυπηρετεί τις 

ανάγκες των φοιτητών και του προσωπικού.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Β. Πρωτοπαπάς 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Άμεσα 

13/ΠΣ/15 Το ΠΣ έλαβε γνώση επιστολής του Κυπριακού Οργανισμού 
Τυποποίησης, ημερομηνίας 30 Απριλίου 2012, η οποία στάληκε προς 

το Διευθυντή Βιβλιοθήκης, με θέμα «Σύνδεση Ηλεκτρονικής Βάσης 

Προτύπων με τα Ακαδημαϊκά Ιδρύματα». 

 

Ο Κυπριακός Οργανισμός Τυποποίησης απευθύνει πρόσκληση προς 

το Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο για συνομολόγηση συμφωνίας 

σύνδεσης της ηλεκτρονικής βάσης προτύπων CYS με το ΤΕΠΑΚ. 

 

Το ετήσιο κόστος της αποδοχής της πρόσκλησης συνεργασίας, μετά 

από την έκπτωση 10% που παραχωρείται, ανέρχεται στις €9,416.25.  

Εάν η πρόσκληση γίνει αποδεκτή από 3 Πανεπιστήμια τότε το ποσό 

μειώνεται στις €8,370.00, ενώ στην περίπτωση που η συνεργασία 

επεκταθεί πέραν των τριών Πανεπιστημίων, τότε το κόστος για το 

ΤΕΠΑΚ θα μειωθεί περαιτέρω στα €7,323.75. 

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως ζητήσει τα σχόλια και τις τεκμηριωμένες 

εισηγήσεις του Διευθυντή Βιβλιοθήκης αναφορικά με το εν λόγω θέμα.  

Παράλληλα ο Διευθυντής Βιβλιοθήκης θα πρέπει να ενημερώσει το ΠΣ 

εάν έχει έρθει σε επαφή με άλλα Πανεπιστήμια, και κατά πόσον αυτά 

ενδιαφέρονται να αποδεχτούν την πρόσκληση συνεργασίας.   

 

Επιπρόσθετα το ΠΣ αποφάσισε όπως προωθήσει την επιστολή στον 

Κοσμήτορα της Σχολής Μηχανικής και Τεχνολογίας για τα δικά του 

σχόλια, πριν προωθηθεί το θέμα στη Σύγκλητο για λήψη απόφασης.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ρ. Πατσαλίδου/ 
Κοσμήτορας 
Σχολής Μηχανικής 
κ Τεχνολογίας 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 
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13/ΠΣ/16 Το ΠΣ έλαβε γνώση αναφορικά με τις αλλαγές και τις μετακινήσεις 

προσωπικού που πραγματοποιήθηκαν στο κτήριο της Πρυτανείας.  

Παράλληλα αποφασίστηκε όπως αφαιρεθεί ο διαχωριστικός τοίχος 

από το γραφείο της Εσωτερικής Νομικής Συμβούλου και στις επόμενες  

προσλήψεις προσωπικού  μία από τις Βοηθούς Γραμματειακούς 

Λειτουργούς θα προσληφθεί ως βοηθός της Νομικής Συμβούλου του 

Πανεπιστημίου.  Σχετικά με την διαμόρφωση του γραφείου της, ο 

Αντιπρύτανης ΟιΠΑ ανέλαβε να ενημερώσει σχετικά τον  Προϊστάμενο 

ΥΔΠ για τις δικές του άμεσες ενέργειες.  Τέλος διευκρινίστηκε ότι δεν 

θα μπουν φωτοτυπικές μηχανές στον ελεύθερο χώρο που γειτνιάζει με 

το γραφείο της Εσωτερικής Νομικής Συμβούλου.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Αντιπρύτανης 
ΟιΠΑ/ 
Ζ. Αχιλλίδης  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

13/ΠΣ/17.1 Το ΠΣ έλαβε γνώση εγκυκλίου που ετοιμάσθηκε από την ΥΣΦΜ 

αναφορικά με την Φοιτητική Απασχόληση.  Η εν λόγω εγκύκλιος 

αναλύει την διαδικασία που εφαρμόζεται ώστε να υπάρχει: 

 Διαφάνεια και Έλεγχος  

 Προτεραιότητα σε φοιτητές που αντιμετωπίζουν σοβαρά 

κοινωνικό-οικονομικά προβλήματα 

 Πρόβλεψη απασχόλησης όσο το δυνατόν περισσοτέρων 

φοιτητών 

 Πρόβλεψη ανανέωσης των απασχολούμενων φοιτητών κάθε 
χρόνο. 

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως εγκρίνει κατ’ αρχήν την εν λόγω εγκύκλιο και 

όπως την προωθήσει στην επόμενη συνεδρία της Συγκλήτου με θετική 

εισήγηση, και εν συνεχεία στο Συμβούλιο.  Το ΠΣ εισηγείται 

επιπρόσθετα όπως η ΥΣΦΜ εφαρμόσει άμεσα την πολιτική που 

καταγράφεται στην εγκύκλιο.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ρ. Πατσαλίδου/ 
 
 
 
Β. Πρωτοπαπάς 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Συνεδρία 

Συγκλήτου 

6 Ιουνίου 2012 

 

Άμεσα 

 

13/ΠΣ/17.2 Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος του ΔΔΟ, ημερομηνίας 9, Μαΐου 

2012 με θέμα «Αντικατάσταση Επιστημονικού Υπευθύνου Έργου 

«Ανάπτυξη και Λειτουργία Γραφείων Διασύνδεσης με τον 

Επιχειρηματικό Κόσμο στα Πανεπιστήμια που λειτουργούν στην 

Κυπριακή Δημοκρατία» 

 

Το ΠΣ όπως παραπέμψει το εν λόγω Σημείωμα μαζί με την σχετική 

απόφαση της Διοικούσας Επιτροπής (44η Συνεδρία), στη 

Διαχειριστική Επιτροπή του Συμβουλίου για έγκριση, με θετική 

εισήγηση.   

 

Λόγω της αφυπηρέτησης του ΔΔΟ το ΠΣ εξουσιοδοτεί τον 

Προϊστάμενο ΥΕΔΣ να υπογράφει τα έγγραφα που αφορούν στο εν 

λόγω έργο.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ρ. Πατσαλίδου  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Διαχειριστική 

Επιτροπή  

Συμβουλίου 

13/ΠΣ/17.3 Το ΠΣ έλαβε γνώση επιστολής του Παγκύπριου Συνδέσμου Εφέδρων 

Καταδρομέων, ημερομηνίας 26 Απριλίου 2012 με θέμα «Παραχώρηση 
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γηπέδων mini-football».   

 

Ο Παγκύπριος Σύνδεσμος Εφέδρων Καταδρομέων, παράρτημα 

Λεμεσού, ζητά τη δωρεάν παραχώρηση από το ΤΕΠΑΚ, δύο γηπέδων 

mini-football που βρίσκονται στο χώρο του Φυτίδειου Αθλητικού 

Πάρκου ΓΣΟ, την 23 Ιουνίου 2012, από τις 16:00 μέχρι τις 20:00. 

 

Ο Προϊστάμενος ΥΣΦΜ εισηγείται θετικά ως προς το αίτημα, όμως για 

τις ώρες 15:00 μέχρι 19:00.  

 

Το ΠΣ αποφάσισε όπως υιοθετήσει την εισήγηση του Προϊσταμένου 

ΥΣΦΜ για δωρεάν παραχώρηση των δύο γηπέδων από τις 15:00 

μέχρι τις 19:00.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Β. Πρωτοπαπάς 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

 

13/ΠΣ/17.4 Το ΠΣ έλαβε γνώση σημειώματος του ΔΔΟ, ημερομηνίας 10 Μαΐου 

2012, με θέμα «Ολοκλήρωση έρευνας σε σχέση με καταγγελίες για 

λειτουργούς που στεγάζονται στο Φυτίδειο Αθλητικό Πάρκο ΓΣΟ». 

 

Ο ΔΔΟ ανέφερε ότι οι δύο από τους τρείς εμπλεκομένους υπαλλήλους 

κρίθηκαν ένοχοι και δέχτηκαν επίπληξη και αυστηρή επίπληξη για την 

μη τήρηση των ενδεδειγμένων διαδικασιών και για απρεπή 
συμπεριφορά. 

 

Το ΠΣ προβληματίστηκε  ως προς τα ευρήματα της έρευνας και θεωρεί 

ότι οι αλλαγές που έχουν τροχοδρομηθεί από την ΥΣΦΜ ως προς τις 

διαδικασίες είναι άκρως ενδεδειγμένες.  Παράλληλα αποφάσισε ότι 

για ένα χρονικό διάστημα, θα πρέπει να υπάρξει παρακολούθηση από 

την ΥΣΦΜ των εμπλεκομένων στην καταγγελία λειτουργών και 

διασφάλιση τήρησης των διαδικασιών.  Τέλος εισηγείται όπως 

υιοθετηθεί η χρήση ερωτηματολογίου ικανοποίησης πελατών, για τις 

παρεχόμενες υπηρεσίες στο χώρο του Φυτίδειου.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Β. Πρωτοπαπάς 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

 


